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Jaarverslag 2023 Eerste Coöperatief Werkverband van scholen voor VO  

 

Missie en visie 

De coöperatie VO is opgericht in december 2003. Vanaf de start in 2004 hebben wij als missie de 

formele en informele belangenbehartiging voor compacte schoolbesturen binnen de VO-raad. Bij 

een compact schoolbestuur denken we niet onmiddellijk aan een bepaald aantal leerlingen, wel 

aan de manier van besturen, het contact met de werkvloer en de menselijke maat die we 

nastreven in de school.  

Het eigen geluid van compacte schoolbesturen laten we doorklinken in de beleidsvoorbereiding 

en besluitvorming van de VO-raad. Samen boeken we zo meer resultaat dan alleen. Daarnaast 

wil de coöperatie ook nadrukkelijk als kennisplatform voor haar leden fungeren. In 2023 

gebeurde dat ook weer door het regelmatig publiceren van “Impactberichten” om de leden van 

actuele beleidsinformatie te voorzien.  

 

De coöperatieve vereniging en het bestuur 

In 2023 waren 40 (2022 41) schoolbesturen lid van de Coöperatie VO. Zij tellen met elkaar ruim 

62.636 leerlingen, goed voor 620 stemmen in de ALV VO-raad. We verwelkomden eind 2022 drie 

nieuwe leden te weten Scholen aan Zee ( Den Helder), Krimpenerwaard College (Krimpen a/d 

IJssel)en het Amstelveen College. In 2023 verwelkomden wij het Koningin Wilhelmina College 

te Culemborg als nieuw lid. Wegens fusie zegde het Dorenweerd College ( Renkum) op. De totale 

omvang aan leerlingen steeg licht.  

Het coöperatiebestuur bestond in 2023 uit de volgende leden: 

• Mirjam Bunt, Het Rhedens, bun@hetrhedens.nl voorzitter 

• André Dokman, Futuracollege, tot 1 juni 2023 penningmeester  

• Allert de Geus, Vrije Scholen Zeist/Eindhoven/Nijmegen, a.degeus@sgvvs.nl 

penningmeester vanaf 1 juni 

• Maryse Knook, Open Schoolgem. Bijlmer, maryseknook@osbijlmer.nl secretaris 

• Peter Stam, College Hageveld, lid 

• Gerlof Boersma, Erfgooierscollege, lid 

In de mei-vergadering namen we afscheid van André Dokman en werd Peter Stam benoemd als  

zijn opvolger. Op de ALV van november werden Maryse Knook en Allert de Geus benoemd voor  

een tweede termijn. Wegens persoonlijke omstandigheden zag Dries Koster ( Wolfsbos )  

af van het bestuurslidmaatschap. De ALV benoemde Gerlof Boersma in deze vacature. 

 

Het bestuur vertegenwoordigt de leden in het halfjaarlijks overleg met de voorzitter van de VO-

raad, in de ALV VO- raad en in andere (ad -hoc)overlegorganen zoals met de Inspectie en OCW.   
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In 2023 vergaderde het coöperatiebestuur vijf keer via Teams en tweemaal live gekoppeld aan 

regulier overleg met Henk Hagoort of Ingrid de Bonth die het DB van de VO-raad vormen. Zij 

waren ieder ook te gast op een van onze ALV’s. 

Het coöperatiebestuur besprak met hen onderwijspolitieke vraagstukken rond besturen 

(Bestuursprofiel en Accreditatie), digitaliseren ( normenkader) en regionaliseren (educatieve 

regio’s). Ook de betaalbaarheid van de CAO-VO en de spaghetti aan subsidies waren onderwerp 

van de gesprekken die van beide kanten als waardevol worden ervaren.  

  

De Coöperatie VO als netwerk compacte schoolbesturen  

Naast belangen behartigen wil de coöperatie ook kennis delen en samenwerking faciliteren. De 

reguliere ALV in mei had als hoofdonderwerp het beroepsprofiel van bestuurders en de 

accreditatie. Carla Grootjen presenteerde de plannen en beantwoordde vragen.  

Henk Hagoort was te gast en besprak met ons actuele onderwijs-politieke onderwerpen. In 

november was het de beurt aan Ingrid de Bonth, die ons meenam in het thema Sturen op 

kwaliteit/kwaliteit van besturen. Diezelfde ALV lanceerden we een nieuw agendapunt om van en 

met elkaar te leren. Onder het kopje ‘Intussen op mijn school’ nam een directeur-bestuurder ons 

mee in het traject Leren Verbeteren en wat dat kost en oplevert. De openhartigheid en onderlinge 

uitwisseling van ervaring werd zeer gewaardeerd door de aanwezige leden. 

 

De financials van de aangesloten coöperatie besturen hielden twee netwerkbijeenkomsten om 

actualiteiten en ervaringen op het gebied van de financiële bedrijfsvoering uit te wisselen. 

 

In 2023 verschenen ook vier nieuwsbrieven en drie ‘impactberichten’.  De onderwerpen in 2023 

waren Rato-vorming (onderwijsregio’s), CAO-VO en Sturen op kwaliteit. 

 

De informatieflyer werd geactualiseerd en nieuwe bestuurders actief benaderd voor deelname 

aan onze activiteiten.  

 

Jaarstukken en financiële vooruitblik 

Het exploitatieresultaat over 2023 bedroeg € 4053 positief (2022 €4172 negatief),vooral omdat 

minder bijeenkomsten nodig bleken en er geen 6 maar 3 impactberichten uitgingen.  

De reserve is daardoor toegenomen tot ruim € 4900 (dat is 17 % van de baten). De financiële 

situatie van de coöperatie VO is weer gezond. 

Op de ALV van 22 november 2023 stelden de leden het bestuursverslag en de jaarrekening 2022 

vast en gingen akkoord met de begroting en contributie voor 2024. Die bleef gelijk aan € 120 per 

bestuur en € 0,40 per leerling. 
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Tot besluit 

Het afgelopen jaar was een politiek jaar door het aftreden van minister Wiersma, de val van het 

kabinet en verkiezingen die een aardverschuiving teweeg brachten. Ook lag het functioneren van 

de besturen in het onderwijs onder een vergrootglas.  

Wij zijn blij met de goede banden met de VO-raad en met het netwerk dat wij als compacte 

scholen met elkaar vormen. Als ambtelijk secretaris heeft Jan Looise daar de afgelopen 20 jaar 

een verbindende rol in gespeeld. Wij zijn hem daar zeer erkentelijk voor en wensen hem als 

pensionado vanaf 1 september 2024 alle goeds toe.  

 

Vastgesteld op de ALV van 22 mei 2024 

 

 

 

Maryse Knook, secretaris    Mirjam Bunt, voorzitter  


